

July 18, 2022

VIA ELECTRONIC MAIL

Mr. Lei Wei
China Machinery Industry Construction Group Inc.
Also known as SINOCONSTRUCTION or SINOCONST
No. 5 South 5th Alley, Sanlihe
Xicheng District
Beijing, CHINA
Phone:0086-10-68595468
Fax:0086-10-68524881
Email: vivilei@sinoconst.com.cn

*Re: Negotiated Resolution Agreement No. 123 – Release from World Bank Group Sanction:
China Machinery Industry Construction Group Inc., also known as SINOCONSTRUCTION or SINOCONST*

Dear Mr. Lei Wei:

This letter confirms that the World Bank Group (WBG) Integrity Compliance Officer has determined that China Machinery Industry Construction Group Inc., also known as SINOCONSTRUCTION or SINOCONST (Company), has satisfied the conditions set out in Negotiated Resolution Agreement No. 123 (Agreement) for the Company's and its Sanctioned Affiliates' release from the WBG sanction imposed thereunder. This Determination was made in accordance with sub-paragraph 9.03 of Section III.A of the applicable World Bank Sanctions Procedures. The Company and its Sanctioned Affiliates therefore were removed from the WBG's list of sanctioned entities effective as of July 18, 2022.

We appreciate the Company's efforts in working toward satisfaction of the conditions for release from the WBG sanction imposed under the Agreement. Please do not hesitate to contact the WBG Integrity Compliance Office with any questions.

Sincerely,

Lisa K. Miller

LISA K. MILLER
Integrity Compliance Officer

2022年7月18日

通过电子邮件送达

雷玮
中国机械工业建设集团有限公司
简称中机建设
中国北京市西城区三里河路南五巷5号
电话：0086-10-8595468
传真：0086-10-8524881
邮箱：vivilei@sinoconst.com.cn

回复第123号《和解协议》项下中国机械工业建设集团有限公司（中机建设）解除世界银行集团制裁禁令之事宜

本函确认：世界银行集团诚信合规官根据世界银行现行制裁程序第三条第9.03款决定，中国机械工业建设集团有限公司（中机建设）满足了第123号《和解协议》项下中机建设及其被制裁关联企业解除世界银行集团制裁禁令之条件。因此，中机建设及其被制裁关联企业于2022年7月18日正式从世界银行集团被制裁实体名单中移除。

我们对中机建设为满足《和解协议》项下解除世界银行集团制裁禁令之条件而做出的各项努力表示赞赏。如有任何问题，请随时联系世界银行集团诚信合规官。

此致

*Lisa K. Miller*丽莎·米勒
诚信合规官